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Verksamhetsplan 2024 

Verksamhetsområde – Herrlaget 
 

• Huvudinriktning 
Skapa en utvecklande och utbildande miljö för såväl spelaren som människan. 

• Verksamhetsansvarig 
Mikael Bengtsson 

• Nulägesanalys 
- Spelar i Superettan 2024 
- 20+2 spelare 
- 1 Manager 
- 2 Assisterande tränare  
- 1 Fystränare 
- 1 Medicinskt ansvarig 
- 1 Målvaktstränare 
- 1 Materialare 

• Målsättningar 
- Kvalificera oss till spel i Superettan 2025 
- 22 + 2 spelare  
- 1 Manager 
- 2 Assisterande tränare  
- 1 Analytiker 
- 1 Idrottspsykolog 
- 1 Fystränare 
- 1 Medicinskt ansvarig 
- 1 Målvaktstränare 
- 1 Materialare 

• Aktiviteter/Verksamhet 
- 5-6 träningspass(inkl. fysträning, tester, träningsmatcher)per vecka januari-mars 
- 4-5 träningspass per vecka april-november 
- 30 matcher i Superettan april – November 
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Verksamhetsområde – Damlaget 
 

• Huvudinriktning 
Att skapa en utvecklande miljö och bli det självklara valet i distriktet för talanger såväl 
som etablerade spelare.  

• Verksamhetsansvarig 
Marcus Larsson 



 
• Nulägesanalys 

- Div. 1 Norra , dam 2024 
- 21+3 spelare under kontrakt (Inklusive 3 långtidsskador) 
- 1 huvudtränare 
- 1 assisterande tränare  
- 1 målvakts tränare 
- 1 fystränare 
- 1 lagledare/koordinator 

• Målsättningar 
- Utvecklande miljö som fostrar såväl bra spelare som individer 
- Huvuddelen av truppen ska bestå av spelare från Gästrikland (75% i nuvarande 

trupp) 
- Kvalificera oss till spel i Elitettan 2025 
- Bli bäst i distriktet 
- 20+2 i truppen 
- 1 huvudtränare 
- 1 assisterande tränare 
- 1 målvaktstränare 
- 1 fystränare 
- 1 lagledare/koordinator 

• Aktiviteter/Verksamhet 
          -     4+match träningspass vecka januari-mars 

- 4+match träningspass vecka april-november 
- 26 matcher Div. 1 Norra dam 2023 

Möjlighet för div. 2 för de spelare som inte startar i div.1 
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Verksamhetsområde - Akademiverksamheten Pojk 
 
Huvudinriktning 2024 
Erbjuda en elitförberande verksamhet som ska utbilda spelare till vårt seniorlag i 
första hand. Och utbilda spelare, för att stärka fotbollen i regionen, i andra hand.  
Utbilda spelarna psykologiskt, fysiskt, tekniskt och taktiskt för spel på elitnivå. Utbilda 
och vägleda våra aktiva till att via Gefle Ifs värdegrund, blir goda samhällsinvånare 
med sunda värderingar. 
 
Verksamhetsansvarig 2024 
Mehmet Bakir ansvarig för pojk. P17 Truppen, och P19 truppen 
 
Nulägesanalys 2024 

- 7st spelare i herrarnas Superettantrupp 2024 som utbildats i vår akademi. Izak Ädel, 
Christofer Aspgren, Philip Ekman, Jacob Hjelte, Albin Hjelm, Alvin Lättman, Kevin 
Persson. Utöver dessa har 6 st spelare från P19 deltagit i träningsmatcher med A-laget 



 
våren 2024. Valtrim Hyseni, Leo Roos Kronbäck, Mohamad Jomaa, Leon Olsson, Anton 
Lund, Noel Sallum 

- Mohamad Jomaa blev uttagen för landskamper med Syriens U-20 Landslag. 
Dubbellandskamp i Egypten under feb/mars 2024 

- Båda våra akademilag på pojksidan Spelar i respektive Div 1 serier. Dvs P17 Div 1, och 
P19 Div 1 

- Ligacupen P19 & P17. Båda våra akademilag deltar under HT 2024 i Ligacupen P19 & 
P17 

- Ligacupen herr (Tidigare U-Allsvenskan). Vi deltar i Ligacupen herr, ett samarbete 
mellan herrtruppen och akademin. Där avbytare från herrlaget, tillsammans med 
spelare från akademin spelar mot andra SEF föreningar 

- Vi har 1 stjärna i akademicertifieringen  
 
Målsättningar 2024 

- Utbilda 1–3 spelare till vårt seniorlag 
- Utbilda spelare som kan höja nivån för fotbollen i vår region 
- Gefle IF ska vara det självklara valet för ungdomar i Gävleborg som vill genomföra en 

elitförberedande satsning 
- Utbilda ledare som kan antingen ta klivet vidare till våra representationslag eller stärka 

nivå på fotbollsutvecklingen i vår region 
- Vi arbetar för att bibehålla 1 stjärna i vårt akademicertifieringsarbete. Uppnådde detta 

under 2023 
 
Aktiviteter/Verksamhet 2024 

- 2st träningsgrupper på pojksidan, P17 & P19.  2st huvud-matchmiljöer (P-17 & P19) 
- Vi deltar i Ligacupen Herr, där spelare från akademin och avbytare från herrlaget har 

möjlighet att matcha 
- Vi deltar i DM Herr, där spelare från akademin och avbytare från herrlaget har 

möjlighet att matcha 
- Vi har inlett samarbete med Torsåkers IF i Div 4 för att kunna låna ut målvakter 15-18 

år som behöver speltid 
- Vi genomför olika utbildningar där vi arbetar med värdegrundsfrågor, normer mm 
- Våra akademiledare har möten 4 gånger i veckan, och genomför internutbildning som 

drivs av akademiansvarig 
- Varje vecka tränar 2-4 spelare från vår pojkakademi med vårt herrlag 
- Pojkakademin har idag 8 aktiva ledare med olika ansvarsområden  
- Vi arbetar med individ- och matchanalys via Spiideo 
- Vi genomföra individuella samtal med både spelare och ledare och utvecklingsplan för 

närmaste 3 åren 
- Vår akademiansvarig på pojksidan deltar på 6-10 möten om året i akademinätverket 

Unicoach 
- Vi arbetar för att stärka strukturen och dokumentationen enligt riktlinjerna för 

certifieringsarbetet 
- Våra aktiva på pojksidan har i snitt 6 dagars aktivitet under en normalvecka 
- Majoriteten av våra spelare går även fotbollsgymnasiet, niu. Där finns även våra P17 & 

P19 instruktörer  



 
 

INSTRUKTÖRER P19 & P17 
MEHMET BAKIR  AKADEMICHEF, P17/19 INSTRUKTÖR, NIU 
INSTRUKTÖR 
LUDWIG LUNDGREN  P17/19 INSTRUKTÖR, NIU INSTRUKTÖR 
KEVIN RÖDEN  P17/19 INSTRUKTÖR 
ROBIN LINDGREN  P17/19 INSTRUKTÖR 
ANDERS KÄLLSTRÖM P17/19 INSTRUKTÖR 
URBAN IVARSSON  P17/19 INSTRUKTÖR 
MAGNUS NILSSON  P17/19 FYSINSTRUKTÖR & NIU FYSINSTRUKTÖR 
TIM MARKSTRÖM  NIU MÅLVAKTSINSTRUKTÖR 
 

Verksamhetsområde - Akademiverksamheten Flick 
 
Huvudinriktning 
En elitförberande verksamhet som ska utveckla spelare till våra seniorlag i första hand 
och förbereda spelarna mentalt, fysiskt, tekniskt och taktiskt för spel på högsta nivå. 
Vill vi också att våra aktiva blir goda samhällinvånare med sunda värderingar. 
 
Verksamhetsansvarig 
Marcus Larsson  
 
Nulägesanalys 

- Vi har flyttat 1 spelare till vårt damlag från akademin inför säsongen. 
- Vi har i dagsläget haft 8 spelare som tränat med damlaget på försäsongen samt 5 

spelare som spelat träningsmatch 
- 21+2 (ungefär 10-15 spelare färre kontra 2023) 

 
Målsättningar 

- Fostra 1–3 spelare till våra seniorlag varje år, som konkurrerar om en startplats 
- Fostra spelare som kan höja nivån för fotbollen i vår region 
- Gefle IF ska vara det självklara valet för ungdomar i Gävleborg/Dalarna/Hälsingland 

som vill genomföra en elitförberedande satsning 
- Fostra ledare som kan antingen ta klivet vidare till våra representationslag eller stärka 

nivå på fotbollsutvecklingen i vår region 
 
Aktiviteter/Verksamhet 

- Vi genomför olika utbildningar där vi arbetar med värdegrundsfrågor, normer mm 
- Varje vecka tränar 2-5 spelare från vår flickakademi med vårt damlag 
- Vi arbetar med en träningsgrupp på flicksidan och 2 matchmiljöer. F17 SM och Dam 

Division 2 
- Ledargruppen ses 1 gång i veckan för att strukturera, planera och utveckla vårt arbete 
- Genomföra individuella samtal med både spelare och ledare 
- Våra aktiva på flicksidan har i snitt 5 dagars aktivitet under en normalvecka 
- Antalet spelare i akademin 2024 har minskat med ca 33% då vi ska kunna erbjuda mer 

kvalificerad och individanpassad träning för bästa möjlighet att ta klivet upp i damlaget 



 
 
INSTRUKTÖRER Flickakademin 
MARCUS LARSSON  DAM-/FLICK ANSVARIG 
HENRIK ISAKSSON   INSTRUKTÖR 
NICKLAS PERSSON  INSTRUKTÖR 
DIN JAHIC  INSTRUKTÖR 
JESSICA UTTER  MÅLVAKTSTRÄNARE 
JOHAN HOLMSTRÖM FYSTRÄNARE 
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Verksamhetsområde - Bredd 
 

Verksamhetsansvarig  
Erik Illerhag 
Huvudinriktning 
Bedriva fotbollsverksamhet för alla barn inom vårt upptagningsområde, det vill säga 
områdena väster om järnvägen och söder om Gavleån inklusive de södra 
ytterområdena så som Järvsta, Mårtsbo, Kubbo och Sälgsjön. 
 
Nulägesanalys 

- Stor sportslig verksamhet med cirka 1000 aktiva barn och ungdomar 
- Cirka 140 aktiva ledare i verksamheten 
- Vi har många ambitiösa föräldratränare som är viktiga för att vi ska kunna bedriva vår 

verksamhet 
- Vi har under året haft 44 tränare som ej har föräldrakoppling  
- Sörby IP fungerar som en bra mötesplats för alla våra aktiva dock är vi i stort behov av 

att få bättre träningsmöjligheter i forma av fler konstgräsytor. Under vintersäsongen 
har   undermåliga träningsmöjligheter med bara en fotbollshall som ska delas mellan 
alla föreningar 
 
Målsättningar 

- Alla barn ska känna sig välkomna till föreningen. 
- Vi har ingen målsättning att vår verksamhet ska växa utan att vi kommer att jobba för 

att utveckla och höja kvalitén 
- Ekonomi ska inte vara ett hinder för deltagande 
- Vi satsar på att inte ha fasta lag inom åldersgrupperna, allt för att främja integration 

och att blanda barn från olika sociala miljöer och olika delar av vårt 
upptagningsområde 

- Rekrytera fler unga tränare, gärna med bakgrund i Andersberg eller Sörbyområdet 
- Genom interna tränarutbildningar, utveckla och höja den sportsliga och nivån för att 

verksamheten ska bli bättre 



 
- Ge våra ungdomar över 15 år möjlighet att spela kvar i Gefle IF utan att man är 

kvalificerad till akademien. Ge dessa ungdomar de bästa möjliga förutsättningar att 
lyckas genom många träningar med hög kvalitet 

- Vi vill nå fler barn med invandrarbakgrund redan i fotbollsskoleålder 
- Våra ledare ska ha en utvecklande miljö som gör att de fortsätter sin ledarkarriär i 

föreningen 
- Inleda ett utvecklingsarbete för ledar- och spelarutbildning i vår nya ledarakademi 
- Utveckla samarbetet med andra klubbar i Gävle som bedriver ungdomsfotboll för att 

se till att alla som drabbats av att deras lag lagts ned får alternativ och chans att 
fortsätta spela 

- Utveckla Sörby IP till en trivsam och bra plats att träffas på 
  
Aktiviteter/Verksamhet 

- Anordna en ledarkickoff  
- Skicka ut vår värdegrund, gemensamma mål, handlingsplan mot diskriminering,  

kränkande behandling och sexuella övergrepp till alla ledare 
- Sätta en utbildningsplan som är genomförbar med befintliga resurser 
- Begära in registerutdrag från samtlig ledare i verksamheten 
- Erbjuda kostnadsfria träningar dagtid under sommarlovet 
- Genomföra föreningsdomarkurs för våra spelare 14 år och äldre 
- Hålla ledarträffar med alla lag och åldersgrupper 
- Genomföra föräldramöten med alla lag 
- Bedriva fotbollsskola för fem och sexåringar 
- Genomföra särskilda målvaktsträningar för alla som utveckla sig som målvakter 
- Inleda arbetet med en spelarutvecklare i samarbete med Gestriklands FF  
- Starta en ledarakademi 

 

 

Verksamhetsplan 2023  
Verksamhetsområde Ett bättre Gävle 

 
Verksamhetsansvarig 
Agneta Edin 
Huvudinriktning 
Vi ska bedriva en verksamhet som bidrar till att Gävle blir en bättre stad att bo, leva, 
verka och utvecklas i för framtida generationer. 
Nulägesanalys 

- 2022 var det första hela kalenderår som vi arbetade efter de uppsatta tre målen, med 
tillhörande aktiviteter. Vi har haft en fungerande styrgrupp med våra största partners, 
med 4 genomförda styrgruppsmöten. 

 Målsättningar 
- Vi arbetar i enligt med målen i vårt hållbarhetsarbete. 
- Vi ska göra vårt arbete I EBG mer känt för allmänheten och kommer under året att 

arbeta mer riktat mot privatpersoner. 
 Aktiviteter/Verksamhet 

- Vi ska genomföra våra fastslagna aktiviteter 



 
- Arbeta fram en paketering riktat till privatpersoner 
- Fastställa klubbens ANDTS (alkohol, narkotika, doping och spelpolicy) och förankra den 

i föreningen. 
- Om vi ska utöka våra aktiviteter ska dessa vara inriktade mot minst ett av våra mål och 

beslutas I styrgruppen 
- Genomföra fyra stycken styrgruppsmöten. 
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Verksamhetsområde Personal 
 
Verksamhetsansvarig Daniel Kraft 
Huvudinriktning 
Vi ska kontinuerligt arbeta för att gemensamt säkerställa en god arbetsmiljö och ett 
gott arbetsklimat på arbetsplatsen. Arbetsplatsen ska ett gott rykte som gör attraherar 
kompetent personal. 
Nulägesanalys 
- Klubben har 6st heltidsanställda på kansliet 
- De anställda består av en klubbchef, verksamhetsansvarig EBG, ekonomiansvarig, 

säljare, material-/säkerhetsansvarig & ungdomsansvarig 
- Klubben har 5 deltidsanställda (kommunikationsansvarig, 2st kommunikatörer, 

marknadssäljare & kiosk- lägenhetsansvarig)    
- Klubben har 4 heltidsanställda inom sporten (huvudtränare/manager herr, 

akademiansvarig pojk, 2st assisterandetränare  
- Klubben har 4 deltidsanställda inom sporten (damtränare/akademiansvarig flick, 

assisterande tränare herr, medicinskt ansvarig & målvaktstränare  
- I verksamheten finns ytterligare runt 29 arvoderade ledare 
- Vi genomför regelbundna personalträffar(verksamhetsmöten) 
- Bristfälliga processer och policy vid nyanställning gällande systemrättigheter, 

teknisk utrustning  
 

Målsättningar 
- Vara en attraktiv arbetsgivare för personal och spelare 
- Behålla 100% av de anställda under året för att fortsätta utveckla arbetet i klubben 
- Förbättra arbetsmiljön och arbetsbelastningen för de heltidsanställda i föreningen 

genom översyn av arbetsuppgifter och renodling av roller samt genom att på olika 
vis komplettera organisationen 

- Kartlägga kompetensbehov hos våra anställda och regelbundet möjliggöra 
”påfyllning” av nya/relevanta kunskaper 
 

Aktiviteter/Verksamhet 
- Genomföra medarbetar- och lönesamtal med personalen 
- Upprätta individuella utbildningsplaner 
- Genomförande av regelbundna verksamhetsmöten 
- Implementera en krisberedningsplan 
- Implementera ANDTS policy 
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Verksamhetsområde Ekonomi & Administration 
 
Verksamhetsansvarig Linda Westerlund 
Huvudinriktning 
Vi ska arbeta för att säkerställa en effektiv, stabil och säker hantering av ekonomi och 
administration 
 
Nulägesanalys 

- Ca 20% av fakturorna betalas idag manuellt, enskilt största anledning är 
felaktig faktureringsadress som gör att fakturor anländer sent.  

- Budgetprocess är komplex då den är beroende av flertalet poster som bestäms 
sent som tex serietillhörighet vilket medför att det är svårt att jobba med lång 
framförhållning 

 
Målsättningar 

- 98% betalning genom försystem, detta för att säkerställa attest, att 
dubbelbetalning ej sker och för att få en säkrare analys och uppföljning av 
inköp och leverantörer 

- Budgetprocess påbörjas i verksamheten i augusti – följs upp i oktober – beslut 
tas av styrelse i december – verksamhetsansvarig återger styrelsen en 
detaljbudget i januari 

- Minska antalet kontantutlägg och kortköp i verksamheten från 172st som var 
utfallet 2022 till 50st 2023 
 

Aktiviteter/Verksamhet 
- Säkerställa att vi lämnar ut rätt faktureringsadress till samtliga leverantörer 
- Kostnadseffektivisera våra inköp genom att ha en huvudansvarig för alla inköp 
- Säkerställa att vi tar in uppgifter för elektronisk fakturering för att undvika 

pappersfakturor 
- Se över rutinen och säkerhet kring våra varulager på arenan 
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Verksamhetsområde - Marknad 
 

Verksamhetsansvarig Daniel Kraft 
Huvudinriktning 
Vi ska, genom ökad kundfrekvens med fler personer i ett marknadsteam, säkerställa 
att vi förbättrar våra processer och säkrar såväl befintliga som nya långsiktiga 
relationer och med det ökade intäkter. 
 
Verksamhetsansvarig - Daniel Kraft 



 
 
Nulägesanalys 
- Vi nådde 2023 en försäljning på marknadssidan på cirka 7,7 miljoner 
- Vi har två säljare anställda samt en klubbchef anställd som marknadsansvarig vilket 

utgör en ökning med en halvtidstjänst 
- Vi arbetar med en extern telemarketingfirma som säljer 1882-klubben till företag 
Målsättningar 
- Vi har som mål att omsätt 9 miljoner sek 
- Utöka antalet aktiva partners till 180st  
- Totalt aktiva partners ska uppgå till 400st. (inklusive Wecall) 
- Vi ska utöka antalet marknadsaktiviteter för våra partners 
- Vi ska utöka antalet partners från 9st till 11st som omsätter 200 000 sek eller mer 
- Vi ska utöka antalet partners från 5st till 8st som omsätter 100 000 – 199 000 sek 
- Vi kommer att arbeta för att kommunikations- och marknadsavdelning arbetar 

tight för att skapa ökade intäkter till föreningen 
 

Aktiviteter/Verksamhet 
- Implementera CRM-verktyget Lime som ingår i SEF i syfte att få bättre styrning och 

uppföljning i marknadsarbetet 
- Utöka antalet aktiva partners till 180st  
- Totalt aktiva partners ska uppgå till 400 st inklusive (Wecalls kunder) 
- Fortsätta arbetet med en extern telemarketingfirma som sköter försäljning till våra 

1882-partners 
- Producera en produktfolder, läsvärd och tydlig affärsnytta (ROI). 
- Förbättra både relationen till våra partners (frekvens) och sättet vi kommunicerar 

med dem via partnerutskick via CRM 
- Arbeta och ta fram en hållbarhetsrapport  
- Arbeta fram en paketering för Ett bättre Gävle riktad till privatpersoner  
- Nytt samarbete med en souvenirleverantör och erbjuda webbshop 
- Lansering av ny matchtröja 
- Fokusera på att förbättra och utöka våra nätverksträffar. Vi planerar att genomföra 

följande: 
1. Kickoff för partners och medlemmar 
2. Erbjuda våra partners möjlighet att boka matpaket med biljett till samtliga 

hemmamatcher under säsongen 
3. Bortaresa till utvald match under säsongen 
4. Fotbollsresa till någon av Stockholmsklubbarna/utomlands 
5. Gefle IF Masters, vår årliga Golfturnering 
6. Frukostföreläsning för medlemmar i affärsnätverket 
7. Partnerträff i samband med lunch 
8. I samband med damderbyt bjuda in kvinnliga representanter från våra 

partners 
9. Padelturnering på Toppadel + mat och fotboll på Gavlevallen 
10. Nätverksträff hos vår partner STASS  
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Verksamhetsområde - Kommunikation 
 

Huvudinriktning 
Vi ska kommunicera på ett effektivt sätt med alla våra intressenter på ett sätt som 
skapar ett högt intresse för klubben och våra olika aktiviteter. Kommunikationen ska 
även bidra till att skapa en positiv bild av föreningen som bidrar till att fler skapar ett 
intresse och engagemang. Vi skapar en tydlig identitet och kultur och samarbetar med 
våra med supportrar inom området 
 
Verksamhetsansvarig 
Nils Westberg Löfgren 
 
Nulägesanalys 
Vi gör ett stort arbete med begränsade resurser. Vi fortsätter att utveckla 
kommunikationsområdet där nya kommunikationsplattformar håller på att 
implementeras.  
 
Målsättningar 
- Vi vill nå ut till fler med vår kommunikation 
- Med hjälp av våra nya plattformar vill vi att föreningens kommunikation blir tydlig, 

professionell och modern 
- Vi kommer att arbeta för att kommunikations- och marknadsavdelning arbetar 

tight för att skapa ökade intäkter till föreningen 
- Via kommunikationsarbetet lockar vi fler besökare till våra olika 

matcharrangemang  
- Vi vill uppnå 10 000 följare på Instagram 

 
Aktiviteter/Verksamhet 
- Implementera Lime som CRM-system för att kunna kommunicera till våra kunder 

med riktade budskap 
- Fortsätta utveckla Gefle IF:s egna app som är framtagen av SEF 
- Fortsätta utveckla fotboll play kanalen som är framtagen av SEF 
- Implementera en ny hemsida innan seriestart samarbete med Jamback 
- Vi kommer att arbeta digitala matchprogram via vår app 
- Vi utvecklar och genomför fler temamatcher under säsongen  
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Verksamhetsområde - Arrangemang 
 

Huvudinriktning 
Arrangera matcher för våra representationslag  
 



 
Verksamhetsansvarig 
Lars Sandberg 
 
Nulägesanalys 
Vi har påbörjat planeringen inför säsongens matcher. Vi kommer att spela i Superettan 
med vårt herrlag och i division 1 norra med damlaget 
 
Målsättningar 
Att arrangera matcher med hög säkerhet, trygghet och servicegrad för våra besökare 
som gör att man vill besöka Gavlevallen. 
Stärka vår bemanning då det kommer behövas mer personal kring matcherna 
Öka andel som köper förköpsbiljett 
 
Aktiviteter/Verksamhet 
- Vi arbetar med AXS som biljettsystem 
- Vi använder vårt CRM system till att öka kommunikationen med våra biljettköpare 
- Matchmöten inför alla matcher i Superettan  
- Arrangera 7st temamatcher 
- Arrangera en uppstartträff för all matchpersonal 
- Rekrytera mer matchpersonal. Det är framför allt publikvärdar som behövs 
- Vi kommer att ha kameraövervakning på matcherna Superettan 
- Vi kommer att behöva ordningsvakter på samtliga matcherna 
- Vi kommer ha numrerade platser på alla matcher i Superettan 
- Fortsätta med höjda priser när man köper biljett på plats 
- Höjda priser på derbyt? 
- Vi kommer att bygga en ny bar till vår VIP-restaraung  
- Vi kommer att ha öl/vin rättigheter på Terrassen på samtliga matcher 
- Vi planerar att göra förbättringar på Terrassen för publiken såsom ytor och bar 
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Verksamhetsområde Material 
 

Huvudinriktning 
Inköp och sköta om material 
 
Verksamhetsansvarig 
Lars Sandberg 
Nulägesanalys 
Vi går in i andra avtalsåret med Adidas. Vi har gjort betydande inköp till vår 
ungdomsverksamhet. 
 
Målsättningar 
Att dom stora inköpen skall vara klara mars/april. Vi fortsätter skiftet från Umbro till 
Adidas på ungdomssidan 
 



 
Aktiviteter/Verksamhet 
- Genomföra skoprovning för lagen på Gavlevallen 
- Genomföra provning av kläder för lagen på Gavlevallen 
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Verksamhetsområde Bokning matcher/träning/resor/mat 
 

Huvudinriktning 
Att i samarbete med tränare o kansli lägga serier för herr o dam. 
Boka träningar för herr 
Boka bussar/flyg för herr, dam o akademin. 
Boka hotell för herr och dam 
Beställa mat för herr o dam 
Boka minibussar för verksamheten 
 
Verksamhetsansvarig 
Lars Sandberg 
 
Nulägesanalys 
Förberedelsefas inför säsongen 2024 
 
Målsättning 
Att på ett kostnadseffektivt sätt köpa in tjänster som krävs för att verksamheten ska 
fungera på ett bra sätt.  
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Verksamhetsområde Anläggning 
 

Huvudinriktning 
Ha kontakt med KoF angående arean för att säkerställa att den uppfyller kraven från 
SEF 
 
Verksamhetsansvarig 
Lars Sandberg 
 
Nulägesanalys 
Färdigställa arenan inför säsongen 2024 
 
Målsättningar/Aktiviteter/Verksamhet 
Se till att allt fungerar som det ska enligt gällande reglemente så vi kan bedriva säkra 
matchevenemang 
Genomföra ett eget besiktningsmöte tillsammans med KF och GF 
 


